



Tender Invitation for

Improvement Work for Food Preparation Room, Cashier & Drink Bar of Cafe330 At 101A, 1/F, Yasumoto International Academic Park, The Chinese University of Hong Kong, Shatin, N.T.

Tender for the improvement work for food preparation room, cashier & drink bar of Cafe330 is hereby invited.

Issue date: 18 May 2017 (Thursday) Closing date: 29 May 2017 (Monday)

Contractors who are interested to submit tender offers shall contact by email at nlpra.tender@nlpra.org.hk to obtain the tender documents.

Tender submission shall be deposited in the tender box situated at G/F, New Life Building, 332 Nam Cheong Street, Kowloon on or before 12:00 noon on 29 May 2017.

For any enquiry in connection of this tender, please contact Mr Alex Man at 3552 5260 or send email to alexman@nlpra.org.hk.

New Life Psychiatric Rehabilitation Association does not bind itself to accept the lowest tender or any tender and reserves the right to negotiate with any tenderer about the terms of the offer.

New Life Psychiatric Rehabilitation Association 18 May 2017





新生精神康復會 新界沙田香港中文大學康本國際學術園 1 樓 101A Cafe330 食物準備室及收銀水吧改善工程招標通告

本會現為 Cafe330 食物準備室及收銀水吧改善工程進行招標。

招標日期: 2017 年 5 月 18 日(星期四) 截止日期: 2017 年 5 月 29 日(星期一)

承建商如有意投標,可透過電郵 (nlpra.tender@nlpra.org.hk) 聯絡,以索取招標文件。

投標者必須於 <u>2017 年 5 月 29 日中午 12 時</u>前,將投標書放入九龍 332 號南昌街新生會大樓地下的投標箱內。

如對本招標邀請有任何查詢,請電郵 <u>alexman@nlpra.org.hk</u>或致電與文先生(3552 5260) 聯絡。

新生精神康復會不一定採納索價最低的投標書或任何一份投標書,並有權與任何投標者商議批出合約的條款。

新生精神康復會 謹啟 2017 年 5 月 18 日